
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 

1) Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: Σχετικά με τις αποζημιώσεις των πλημμυροπαθών 

Μια ανακοίνωση κανονικό καταπέλτη εναντίον της κυβέρνησής σας εξέδωσε 

ο Σύνδεσμος Ελληνικής Κτηνοτροφίας (ΣΕΚ), τόσο για την ολιγωρία με τις 

αποζημιώσεις, όσο για τα γενικόλογα και τις ανακρίβειες για τους όρους που 

αυτές θα δοθούν. Στην ανακοίνωση τέθηκε και μια σειρά πολύ σοβαρών 

ζητημάτων που καλείστε να απαντήσετε με πράξεις. Επειδή δεν έχουμε δει και 

τον καλύτερο δείκτη αποτελεσματικότητας από τη Νέα Δημοκρατία - οι 

πλημμυροπαθείς δύο χρόνια μετά περιμένουν ακόμα τις πετσοκομμένες 

αποζημιώσεις  - και επειδή είμαι ιδιαίτερα ευαισθητοποιημένος με το θέμα 

καθώς αφορά πολίτες της περιφέρειας που εκλέγομαι, ζητώ την άμεση λύση 

των προβλημάτων των κτηνοτρόφων και όχι μόνο που επλήγησαν από τις 

πλημμύρες. 

  

Ερωτάται λοιπόν ο αρμόδιος Υπουργός: 

1) Τα ζώα που χάθηκαν, ήταν ζώα έτοιμα να μπούνε στην παραγωγή. Εσείς 

λέτε ότι θα αποζημιώσετε μόνο τα ζώα. Η παραγωγή που χάθηκε πως θα 

αποζημιωθεί;  

2) Τι τιμή κόστους ανά ζώο θα επιδοτήσετε; 

3) Η επιδότηση ζωικού κεφαλαίου θα δοθεί μετά τον Μάρτιο. Μέχρι τότε πως 

θα αναδιοργανωθεί ο πρωτογενής τομέας; Πως θα ζήσουν οι κτηνοτρόφοι; 

Πιστεύετε ότι με 4.000 ευρώ, μια οικογένεια που έχασε τα πάντα μπορεί να 

περάσει χειμώνα και να επιβιώσει 6 μήνες; 

4) Πως θα αποζημιωθεί ο μηχανολογικός εξοπλισμός, με ποια κριτήρια και με 

τι ποσοστό;  
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5) Οι ζωοτροφές που χάθηκαν δεν αναφέρονται πουθενά. Αυτό το κομμάτι θα 

αποζημιωθεί και θα επιδοτηθεί ανάλογα; 

6) Έχετε παγώσει πλειστηριασμούς και τραπεζικές διεκδικήσεις για δύο μήνες, 

δηλαδή μέχρι τον Νοέμβριο. Μετά τι γίνεται; Θα πέσουν και τα «κοράκια» 

πάνω στις περιουσίες των Ελλήνων; 

 

Αθήνα 15/10/2023 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 




